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Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

    ramowy projekt protokołu  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nr 2/24  

w dniu 21 sierpnia 2024 

z systemu eSesja.pl 

2 Posiedzenie w dniu 21 sierpnia 2024  

Obrady rozpoczęto 21 sierpnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:45 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Agata Blachucik 

3. Marzanna Gądek-Radwanowska 

4. Wojciech Jagiełło 

5. Michał Nowak 

6. Fabian Pszon 

7. Marcin Wołyniec 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

 Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 1/24 z dnia 25 czerwca 2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 1/24 z dnia 25 czerwca 2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Michał 

Nowak, Fabian Pszon, Marcin Wołyniec 

 

4. Rozpatrzenie petycji o braku realizacji składanych wniosków i petycji w sprawie 

utworzenia przystanku MZK koło PKO i Poczty nad Odrą w Koźlu oraz zaplanowania 

kursów autobusów MZK z osiedla Zachód na cmentarze. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek zgodny ze stanowiskiem Prezydent 

Miasta..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Wojciech Jagiełło, Michał Nowak, Fabian Pszon, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Marzanna Gądek-Radwanowska 
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Radna Marzanna Gądek-Radwanowska poinformowała, że w głosowaniu pomyliła się  i 

jest ,,za” wnioskiem.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (7 głosów ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 

 

5. Rozpatrzenie skargi na działania dyrektora i pracowników Środowiskowego Domu 

Samopomocy „Promyczek”. 

W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Jagiełło oraz przewodniczący Komisji Michał Nowak. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek zgodny ze stanowiskiem Prezydent 

Miasta..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Michał 

Nowak, Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Wołyniec 

 

 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

7. Zakończenie obrad. 

 

Obrady zakończono o godz. 16:45 tego samego dnia. 

 

 

  

 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


